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КЫРГЫЗ РЕСПУБЛИКЛСЫНЫН УЛУТТУК БАНКЫ

J{b 3053 150g|24 лицЕнзия

Бул лицензия

КыргыЗ РесrryблИкасы, Бишкек шаары, Эркиндик бульвары, 58А

(телем уюмуrгун тоJtук атiшышы) r

IVI.Ш. Аттокуров



\coat of arms\

NATIONAL BANK ОF ТНЕ KYRGYZREPUBLIC

LICENSE No. 3053 150824

This license is issued to

OPen Joint Stock Company ''Processing KG,''
(fi,rll name of the payment organization)

registered at the legal address:

Ку gyz Republic, Bishkek, Erkindik Boulevard, 5 8А

(location)

and grants the right to operate as а payment organization fоr:

- providing services for accepting and condycjinB payments and settlements for goods andsеrviсеs that аrе not the resuli oi]t, o*n activitiei, ir'auo, of third parties through payment
;IinHJ"sed 

ОП information t"'Йо]оgу anJ electronic means and methods of conducting

Date of license issuance: August 15, 2024

Deputy Сhаirmап
}.

\sigпаturе\ M.Sh. Attokurov

This license was reissued on June 4,2025

вв
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перевод настоящего документа с русского языка на английский язык осуществлён переводчиком
Translation of given document #}ffifftr?#ffi .?fi",i:"J;,;;:;chenko 

LeylaYurievna



Кыргызская Республ,ика, город ýишкеь улича ýоконбаева" дом 14, квартира 84

Гlервое июля две тысячи,двадчать пятого года

Я, Ахметова Анда Абдыразаковilа, частный нотариус ilотарнаJIьяого округа
ГороДа Бицпкgс КыргызскэЙ Рзсп56лпки, деЙствующиЙ на 0rснованши лицензии Nе 78Е,
ВЬЦаННОЙ МЮ КР от 27.06.2019 года, свид€ЕЕльст8ую вsрность копии с подлинни,ком,

документа, в котOром подчистск, приписок, зачёркнутых слов и иных неоrcворёil,ных
НспрilвлениЙ илrl каких-либо другаrх особенностеЙ не оказалось, при этом свIц€rгельствJiIо
поминносгь подписи перевоfll,лвшего текст документа с русского язым на апглнйский
язык flмнтрущsllко JIеЙлы Юръзвны, которая, сделакl сэбственнсручно в моем
ПРиqrтстВии. Личность переводивtýепо текст даfiного документа п€ревOдчика

устаномена, дееспOсоб,ностъ проверена.
Переводч,lж предупрещден об ответствеilности за достOверность перевода yI

нарушение тайны совершенного нотариiуIьного действия.
Нотариус, свIцетельсгвуя подrIинность подtиси, не удостоверяет фактов,

я:UIоженных в документе, а лиш,ь подтверждает, чтв подпись сдqпана определенньIм,
лицом.

3арегистрировано в реестре Ng 786-202ýг43З90 15

Взыскан,о:

Государственной

Услуги правового

lп'ошлины 130 сом

Нотариус

1З0 сом



J

Kyrgyz Republic, Bishkek city, 14 Bokonbayeva Street, apartment 84

к Ol D.O7.2O25

l, Akhmetova Aida Abdyrazakovna, а private notary of the Bishkek city Notary District of the Kyrgyz
Republic, acting оп the basis of license No. 786 issued Ьу the Ministry of Justice of the Kyrgyz
Republic dated 27,06.zot9, certify the correctness of а сору with the original document iп which
thеrе wеrе no еrаsurеs, attributions, crossed-out words and other unspecified corrections оr апу
other features, while testifying the authenticity of the signature of the translator of the text of the
document frоm Russian into English Dmitrushchenko Leila Yurievna, which was made with my оwп
hand iп my рrеsепсе. The identity of the translator who translated the text of this document has
ьееп established, and his legal capacity has Ьееп verified. t

The trапs|аtоr has been warned about the responsibility for the ассurасу of the translation and
vio|ation of the Sесrесу of the notarial act реrfоrmеd,

The поtаrу, certifying the authenticity of the signature, does not certify the
document, but опlу confirms that the signature was made Ьу а certain person'.

Registered in the register for No: У8 -аfu?5- Lf%Ф|ý

State duty charged .l30 soms

Legal al

Notary:

facts stated iп the
I
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